

Bestyrelsesmøde nr. 4 2024/2025 Badminton Midtjylland	28. april 2025	Jyske Bank Vestergade 8-10/Søgade 4 8600 Silkeborg Indgang: Forretningsudvikling – Gæstestander 2
Til stede		
Afbud	Ingen	

1. Godkendelse af sidste referat og evt. tilføjelser til dagsorden
Ingen bemærkninger
2. Indsættelse af de nye bestyrelsesmedlemmer i vores normale samarbejdsformer – og evt. input om andre forventninger til samarbejdet i bestyrelsen.
Jens har holdt møde med Martin med henblik på bestyrelsens opgaver. Henrik Lykke overdrager økonomi-opgaverne til Esben.
3. Godkendelse/revidering af vores funktionsbeskrivelser (Bilag)
Bestyrelsen gennemgår funktionsbeskrivelsen og bliver enige om enkelte justeringer. Tager det op igen på et senere bestyrelsesmøde.
4. Årsmødet
 - Kort evaluering
Fint med forskellige initiativer, der kunne lokke mennesker til, som ellers ikke ville vælge at tage til årsmøde, fx trænerspor.
Det var dejligt at se nogle unge mennesker.
Glad for den debat, der var på dommerområdet til det formelle årsmøde.
Overordnet et godt møde med gode indlæg.
DGI-oplægget lidt langt.
Mødelokalet var ikke optimalt.
Vi skal blive bedre til at overholde sluttidspunktet.
Evaluere blandt de unge på trænerspor, fik de det ud af det, de forventede? Inden vi evt. gentager det en anden gang. **Jens beder Lars Folmer og Thomas om at evaluere med deltagerne.**
 - Særlige emner, vi skal være opmærksom på (udover nedenfor nævnte)
Intet at bemærke.
5. Økonomi
 - Overlevering fra Henrik
Henrik har et overleveringsdokument. Esben mangler stadig at modtage det.
Rikke arbejder på at give Esben adgang til banken.
 - Klubstøtteordninger
 - Holder vi fast i ungdom og piger som særlige fokusområder?
Forslag fra Esben om en mere bred formulering. Fx fastholdelse af medlemmer generelt?
Ikke nødvendigvis unge eller piger.
Beslutning: Næste sæson støtter kredsens tilskudspulje med særligt fokus på ungdom, piger og fastholdelse af medlemmer generelt.
 - Skal vi forsætte med at det er konsulenterne, der tildeler klubstøtten?
Det er fortsat konsulenterne, der tildeler klubstøtten. Vi har en opgave i at sætte de nye konsulenter på området ind i proceduren.
 - Aftale med Karoline Klaaby (bilag)
Jens orienterer. I forhold til klubbesøg er de første tre besøg inkluderet i aftalen med Badminton Midtjylland. Herefter betaler kredsen for klubbesøg. Klubberne betaler altid kørsel direkte til Karoline. **Rikke udarbejder et kørselsbilag til Karoline.**
Sune hjælper med at lave en beskrivelse, der kan sendes ud til klubberne ift. Karolines tilbud om klubbesøg.
 - Forøget renteafkast på vores formue
Esben går videre med investering for foreningen, så snart han får overlevering fra Henrik.
6. Senior
 - Forslag fra Michael Kjeldsen til ændring af deltagerantal og turneringsafvikling for kvalifikationsrækken og serie 1 (bilag)
Lene har forelagt forslaget for Vestudvalget, som gerne vil invitere Michael med til et møde om dialog om ændringer.
Hun vurderer dog, at det kan blive svært at blive enige om ensretning for dispensation af U15-spillere. Evt. med yderligere krav end blot, at de er fyldt 14. Fx at dispensationer ikke gives til E- og M-spillere Det er udfordrende, at reglerne ikke er ens på tværs af Vestkredsene, da det ikke stiller klubberne ens.
Rikke sender liste over rangering til Lene inden møde i Vestudvalget den 21. maj.
7. Ungdom
35 deltagere til den kommende samling. Desværre sammenfald med Badminton Danmarks træningslejr. Karsten vender problematikken med BD.
DMU for hold afviklet i weekenden.
Mulighed for at få invitaion ud med datoer for kredsens træningssamling inden sommerferien.

Datoer for fællesture meldes også ud inden sommerferien. Michael har flere forslag til frivillige, der gerne vil være med til at arrangere.

8. Dommere

- Hvordan kan der arbejdes videre med de forskellige input på årsmødet
Martin og Poul er allerede i gang med at arbejde med inputsene.
Martin har efter mødet fået henvendelser fra fire unge, som gerne vil være dommere.
Møde aftalt i juni, hvor der bliver arbejdet videre med det.
Næste dommerkursus forventes til september. Datoer ikke helt på plads endnu.

9. Sekretær

Ingen bemærkninger

10. Træneruddannelse

- Generel drøftelse af, hvordan vi bedst muligt understøtter trænerudviklingen
Bestyrelsen drøfter. Har tidligere støttet klubber til gennemførelse af kursus 1-2-3 (trænerudviklingsprojekt). Kommuner giver ofte også tilskud.
- Oplæg fra Michael Kjeldsen (bilag)
Michael præsenterer sit oplæg. 1000 gennemfører hvert år basis trænerkursus 1 – kun 7 gennemfører talenttrænerkursus 2 det seneste år. Hvordan kan vi kvalificere og gøre træneruddannelse bedre i Danmark, så flere tager hele kursusrækken? Forslag om trænerskole, gerne i Aarhus. Kan kredsen involvere sig aktivt og tage ejerskab?
Bestyrelsen drøfter oplægget. Michael og Karsten arbejder videre med et oplæg, og Karsten laver en indstilling til bestyrelsen.
- Oplæg fra Karoline Klaaby (bilag)
Bestyrelsen giver tilbagemelding til Karoline om, at vi synes, det er en spændende idé, men at det lige i øjeblikket er nogle lidt andre emner, vi har fokus på.

11. Samarbejdspartnere

- Vestkredsene: Her arbejdes der videre med et få fastlagt fælles visioner
Møde i arbejdsgruppe den 6. maj. Fokus på trænerområdet og piger/kvinder.
Møde i Vestudvalget for senior er fastlagt til den 21. maj.
Fint samarbejde på dommerområdet.
- DGI badminton: Her skal vi have genforhandlet vores gamle aftale (bilag)
Jens orienterer: Ikke de store ændringer i aftalen. Ønske fra Karsten om deling af samarbejdsaftalen. **Jens forhører hos BD, om det er ok at rundsende aftalen til kredsbestyrelsen.**

12. Badminton Danmark

- Kristian Pihl varetager direktørfunktionen det kommende år
Han varetager dermed i perioden både direktør- og formandsposten.
Ved politiske dilemmaer i perioden, vurderer næstformanden sagen. Ved økonomiske tvister, er det den valgte økonomiansvarlig, der vurderer sagen.
Ny direktør forventes først på plads i 2026.
- Medlemstal (skal vi gøre noget særligt for at fastholde vores medlemstal?)
Gemmer punktet til næste bestyrelsesmøde.
- Årsmøde
Afholdes 7. juni i Middelfart.
Næstformand, holdturneringsansvarlig og bredde og udviklingsansvarlig er på valg.
Lene stopper i holdturneringsudvalget.

13. Mødeplan for 2025/26 og socialt arrangement

august, november og januar + årsmøde i marts. Forslag om onlinemøde før sommerferien, hvis der bliver behov for det. **Jens melder datoforslag ud på mandage, onsdage og torsdage.**
Socialt arrangement: forslag om at lægge det sammen med hold-VM i Horsens

14. Evt.

Valg af næstformand: Ifm. den nye lovændring skal der på første bestyrelsesmøde vælges en næstformand. Bestyrelsen udpeger Lene.